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Oświadczenie skierowane do minister finansów Magdaleny Rzeczkowskiej 

Z informacji uzyskiwanych od przedsiębiorców prowadzących usługi myjni samoobsługowych wynika, że 

nadal nie ma możliwości wyposażenia do 1 października br. tysięcy myjni w naszym kraju w systemy speł-

niające wymogi rozporządzenia dotyczącego obowiązku stosowania kas fiskalnych. Podmioty tej branży 

podkreślają, że zaistniały problem potrzebuje poświęcenia większej ilości czasu przez firmy oferujące urzą-

dzenia fiskalne i ich oprogramowanie na dopracowanie takich rozwiązań, by urządzenia obsługiwane przez 

klienta, które w systemie bezobsługowym przyjmują należność w bilonie, banknotach lub innej formie (bez-

gotówkowej), działały zgodnie z wyznaczonymi przez ministerstwo zasadami. Pojawia się m.in. problem 

podwójnej fiskalizacji paragonów czy rejestracji transakcji podczas wystawiania faktur. 

Systemy te powstają w stosunkowo krótkim czasie i przechodzą szereg testów, uzyskują wymagane ze-

zwolenia czy homologacje. Wyposażenie stanowisk do mycia i czyszczenia aut w potrzebne urządzenia 

i oprogramowanie to ogromny koszt dla prowadzących tego typu działalność i nie dziwi to, że mimo przedłu-

żania już przez ministerstwo terminu obowiązku fiskalizacji nadal słychać liczne głosy zwracające się 

z prośbą o kolejne odroczenie, ponieważ przedsiębiorcy, przeznaczając duże środki finansowe na spełnienie 

wymagań określonych w rozporządzeniu, chcą zainwestować je w solidnie przygotowane systemy, a to wy-

maga dużego nakładu pracy ze strony ich producentów. 

Mam nadzieję, że ministerstwo wysłucha apelu branży popartego zasadnymi argumentami, przychyli się 

do próśb i ponownie przesunie termin obowiązkowej fiskalizacji, dając producentom oraz odbiorcom wspo-

mnianych systemów czas potrzebny na ich wdrożenie. 
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